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Ivm gebrek aan ruimte voor mijn reactie hierbij de volledige tekst:

De uitrol van 5G mag NIET doorgaan. Eerst dient er aantoonbaar bewijs te zijn dat er op lange 
termijn en op korte termijn geen schadelijke effecten zijn op de gezondheid van mens en dier 
door straling van alle soorten apperaten die 5G kunnen uitzenden en produceren. Helaas ben ik 
ernstig slachtoffer van schadelijke effecten van 2G, 3G en 4G, mijn leven is afgelopen jaren 
onbedoeld drastisch veranderd om ervoor te zorgen dat ik zo min mogelijk ziek ben: het enige 
wat ik ervoor hoef te doen is de straling van zendmasten, gsm's en wifi apperaten te mijden. Na 
een langdurige herstelperiode ben ik godzijdank weer (voor zover mogelijk) gezond, maar de 
klachten komen direct op bij ' contact' of blootstelling aan gewone straling van mobieltjes van 
mensen om mij heen, familie, in het ov, winkels,  wifi van vrienden, slimme meters, zendmasten 
langs snelwegen etc, etc, etc. Kunt u zich voorstellen wat dit voor consequenties op mijn 
privéleven heeft in deze maatschappij? Laat staan de consequenties voor mijn carriëre? Er is bijna  
geen funtie meer waar ik  terecht kan.. Ik voel me ' overgeleverd' aan het UWV. Nooit mijn 
bedoeling gezien mijn drang om te presteren in mijn leven. Ik vind dit een nogal dramatisch 
effect van 2G, 3G en 4G op mijn levenslust en mijn sociale insteek naar mijn omgeving. Het is 
dat ik mentaal enorm creatief en veerkrachtig ben ingesteld, anders had ik mijn ziekteklachten 
nooit zo kunnen laten verdwijnen(wanneer mogelijk) door de relatie met gsm en wifi straling per 
ongeluk te ontdekken en daarna uiterst zorgvuldig te onderzoeken. Ik denk alleen als u het 
persoonlijk zou ervaren dat u enigszins kunt gaan begrijpen welke consequenties in het leven 
geroepen worden bij de gevoeligheid voor deze straling. Anders is het misschien te makkelijk om 
het opzij te schuiven dat wat ik ervaar mogelijk is en (voor mij bekend) voor heel veel meer 
mensen geldt, helaas.  Mijn persoonlijke last is dat de effecten in Nederland (wel in andere 
Europese landen) niet medisch erkend is, terwijl er op werelds niveau al genoeg wetenschappelijk 
goed gedocumenteerde info gepubliceerd is dat bovengenoemde stralingen wel degelijk nadelige 
gezondheidseffecten heeft op mensen. En al is 5G van een heel ander kaliber dan 2, 3 en 4G, de 
manier waarop de burgers geïnformeerd worden hierover toont gebrek aan zorg voor het 
algemeen welzijn. Mijn wens is dat 5G niet uitgerold wordt en dat de Nederlandse 
gezondheidsraad de al jaren naar hen gezonden verzoeken om dit (lichamelijke klachten door 
straling van gsm en wifi) op de agenda te plaatsen  en serieus te nemen. Daarbij natuurlijk mijn 
wens dat ik eens buiten, in winkels, bioscoop, in het ov, etc, kan lopen in het vertrouwen dat 
mensen om mij heen het normaal vinden om hun mobiel op vliegtuigstand te zetten, zodat ik niet 
de vaste patronen van verzuring en spierpijn ervaar, want geloof me, gelukig kan ik tussen 
mensen vertoeven die dit doen, en ik lijk een weer even heel normaal gezond mens te zijn.  
Groet, Nederlands burger.


